



Fortress of
Louisbourg
National Historic Site

Lieu historique national de la
Forteresse-
de-Louisbourg

RESTRICTED ACTIVITY ORDER - OFF HIGHWAY VEHICLES

Effective Dates:

April 1st, 2026 – March 31st, 2027

Pursuant to section 12(1) of the *National Historic Parks General Regulations*, **the operation or use of Off Highway Vehicles is prohibited at Fortress of Louisbourg National Historic Site.**

Exceptions: Emergency response personnel while engaged in emergency response; Park staff while engaged in Agency approved work; those with authorization from the Superintendent.

“Off Highway Vehicle” includes: All Terrain Vehicles (ATV); dirt bikes; Side-by-Sides (SxS); Utility Terrain Vehicles (UTV), and similar vehicles designed to be driven off road; dune buggies; motorized go-carts; snowmobiles.

This restriction is in effect at all times throughout Fortress of Louisbourg National Historic Site.

Penalties for violation may include fines of \$353 to \$25000, and/or seizure of the Off Highway Vehicle.

AVIS D'ACTIVITÉ RESTREINTE - VÉHICULES HORS ROUTE

Dates d'entrée en vigueur :

Du 1er avril 2026 au 31 mars 2027

En vertu du paragraphe 12(1) du Règlement général sur les *parcs historiques nationaux*, **la conduite ou l'utilisation de véhicules hors route est interdite au lieu historique national de la Forteresse-de-Louisbourg.**

Exceptions : Personnel d'intervention d'urgence participant à une intervention d'urgence ; Le personnel du parc lorsqu'il effectue des travaux approuvés par l'Agence ; ceux avec l'autorisation explicite du surintendant.

« Véhicule hors route » comprend : les véhicules tout-terrain (VTT) ; motos tout-terrain ; Côte-à-côte (SxS) ; Véhicules utilitaires tout-terrain (VUTT) ; buggys des dunes ; des karts motorisés ; motoneiges.

Cette restriction est en vigueur en tout temps.

Les sanctions en cas d'infraction peuvent comprendre des amendes de 353 \$ à 25000 \$ et/ou la saisie du véhicule hors route.

Calvert Marten a/fus

Calvert Marten, Field Unit Superintendent / Directeur d'unité de gestion - Cape Breton

June 30/26

Date :



Parks
Canada

Parcs
Canada

Canada